
Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Protokół nr 13/2020 

Posiedzenie Komisji Finansowej Rady Miejskiej w Radoszycach w dniu 14 grudnia 
2020 roku, zwołane na podstawie § 61 ust. 1 i 2 statutu Miasta i Gminy Radoszyce 

(Dz. Urz. Województwa Świętokrzyskiego 2019 poz. 165;zm.: Święt. z 2020 
r.poz3362) w związku z art.15 zzx ust.1 i 2 ustawa z dnia 2 marca 2020 r.  

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  
i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych (tj. Dz. U. Poz.1842 z późn. zm.) 

Posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Radoszycach częściowo odbyło się stacjonarnie, pomimo zwołania w trybie 
zdalnym za pośrednictwem wykorzystania przekazanych radnym środków 

komunikowania się na odległość.  

Obrady rozpoczęto 14 grudnia 2020 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:14 
tego samego dnia w sali USC Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach przy ul. 

Żeromskiego 28. 

W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce 
Pan Michał Pękala, Zastępca Burmistrza Pan Grzegorz Pakuła oraz Pan Robert 
Lisowski jako osoba upoważniona przez Kierownika Referatu Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Mariusza 
Borowskiego. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio-video  

z posiedzenia, które znajduje się w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Integralna część stanowi również wykaz czasów zabierania dyskusji radnych oraz 
gości w posiedzeniu http://api.esesja.pl/player/103189/e29f6d70-cfff-4. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący poprosił o zalogowanie się i potwierdzenie obecności  

w programie esesja. 

Następnie Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny przypomniał, aby chęć włączenia się 
do dyskusji zgłaszać wykorzystując funkcję „DYSKUSJA” w oprogramowaniu 

esesja. 

Obecni: 

1.Kaczmarczyk Jan 

2.Nieduziak Maciej 

http://api.esesja.pl/player/103189/e29f6d70-cfff-4


3.Przyjemski Andrzej 

4.Sadowska Alina 

5.Zaleśny Jacek 

6.Zimińska Krystyna 

7.Wiesława Król 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 7, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 

Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu wzięło udział 7 radnych na ogólną 
liczbę 7, co zgodnie z ustawą czyni Komisję zdolna do uchwalania prawomocnych 
opinii i wniosków. 

2.Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 12/2020 z dnia 20 listopada 2020 
roku. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Jacek Zaleśny 
zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do 

protokołu Nr 12/2020 z dnia 20.11.2020 roku. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosownie zatwierdzenie 

protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 12/2020 z dnia 20 listopada 2020 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 



Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 

Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Radoszycach w obecności 7 radnych jednogłośnie przyjęła wskazany 

protokół. 

3.Przyjęcie porządku obrad. 

Z uwagi na to, że radni wcześniej otrzymali projekt porządku obrad, 
Przewodniczący Komisji Finansowej nie odczytał porządku obrad. 

Porządek obrad. 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

2.Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 12/2020 z dnia 20.11.2020 r. 

3.Przyjecie porządku obrad. 

4.Informacja w zakresie realizacji inwestycji w Gminie Radoszyce w 2020 roku. 

5.Podsumowanie pracy Komisji w 2020 roku i opracowanie projektu planu pracy 

na 2021 rok. 

6.Sprawy różne. 

7.Zakończenie posiedzenia. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Jacek Zaleśny poddał pod głosowanie 
przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 

Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Radoszycach w obecności 7 radnych jednogłośnie przyjęła porządek 

obrad. 



4.Informacja w zakresie realizacji inwestycji w Gminie Radoszyce w 2020 
roku. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Roberta Lisowskiego 
upoważnionego przez Pana Mariusza Borowskiego Kierownika Referatu 

Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska celem 
przedstawienia informacji. 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 

Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad treścią przedstawionej 
informacji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Lisowski 

- Maciej Nieduziak 
- Wiesława Król 
- Maciej Nieduziak 

- Robert Lisowski 
- Maciej Nieduziak 

- Robert Lisowski 
- Michał Pękala 
- Maciej Nieduziak 

- Michał Pękala 
- Maciej Nieduziak 

- Michał Pękala 
- Andrzej Przyjemski 
- Michał Pękala 

- Wiesława Król 
- Grzegorz Pakuła 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawioną 

informację w zakresie realizacji inwestycji w Gminie Radoszyce w 2020 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja w zakresie realizacji inwestycji w Gminie Radoszyce w 2020 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 

Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 



Przewodniczący stwierdził, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

jednogłośnie 7 głosami za, wyraziła opinię pozytywną, wobec przedstawionych 
informacji na temat realizacji inwestycji w Gminie Radoszyce w 2020 roku.  

5.Podsumowanie pracy Komisji w 2020 roku i opracowanie projektu planu 

pracy na 2021 rok. 

Przewodniczący Jacek Zaleśny zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 
odczytać projekt planu pracy komisji na 2021 rok. Radni jednogłośnie stwierdzili, 

że nie zachodzi potrzeba odczytywania, gdyż zapoznali się wcześniej.  

Treść planu pracy komisji na 2021 rok stanowi załącznik do protokołu i znajduje 
się w aktach Rady Miejskiej. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad treścią planu prac Komisji na 

2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Maciej Nieduziak 

- Grzegorz Pakuła 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie 
pozytywnej opinii do przedstawionych informacji na temat opracowania projektu 

planu pracy komisji na 2021 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Opracowanie projektu planu pracy na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Andrzej Przyjemski, Alina Sadowska, Jacek 

Zaleśny, Krystyna Zimińska 

PRZECIW (1) 

Maciej Nieduziak 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Radoszycach wyraziła większością głosów 6 za,1 przeciw opinię 

pozytywną do projektu planu pracy Komisji na 2021 rok. 



Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wyrażenie pozytywnej opinii do 

przedstawionego sprawozdania podsumowującego prace komisji w 2020 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Podsumowanie pracy Komisji w 2020 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jan Kaczmarczyk, Wiesława Król, Maciej Nieduziak, Andrzej Przyjemski, Alina 

Sadowska, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Radoszycach wyraziła jednogłośnie 7 za, opinię pozytywną do 

podsumowania pracy Komisji w 2020 roku. 

6. Sprawy różne. 

W tym punkcie obrad poruszony został temat chodnika i przypuszczalnie 
zakrytych zasuw na ul. Piotrkowskiej. Radny Andrzej Przyjemski stwierdził, aby 

wyjaśnić ten problem z powiatem. 

Radny Jan Kaczmarczyk poruszył temat drogi w stronę Jakimowic. 

Radna Wiesława Król poinformowała o przeciekającym dachu budynku OSP 
Wilczkowice. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jan Kaczmarczyk 

- Grzegorz Pakuła 
- Wiesława Król 
- Grzegorz Pakuła 

7.Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Radoszycach  
w kadencji 2018-2023. 

 

 

  



Przewodniczący Komisji 

  

Jacek Zaleśny 

  

1.Jan Kaczmarczyk ……………………………………………. 

  

2.Wiesława Król …………………………………………………. 

  

3.Maciej Nieduziak …………………………………………….. 

  

4.Andrzej Przyjemski …………………………………………. 

  

5.Alina Sadowska ………………………………………………. 

  

6.Krystyna Zimińska ………………………………………….. 

 

 

Przygotował(a): Longina Lewicka 


